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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0023/2020-2 (150) 
Datum: 30. 12. 2020 
 

ZAPISNIK 
 
16. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 28.1. 2021 v Domu 
kulture Loče z začetkom ob 18.01 uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Na začetku je bilo navzočih 21 članov občinskega sveta, in sicer: 
Bojan Podkrajšek, Nadja Punčuh, Snežana Brumec, Ivo Furman, Jožef Satler, Peter Koren, 
Boris Škrinjar, dr. Jernej Štromajer, Suzana Kračun, Andrej Gumzej, Primož Poklič, Slavko 
Hren, Dejan Verhovšek, Nežika Pavlič Brečko, Nina Levart, Breda Konec, Darko Ratajc, 
Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič in mag. Jure Levart. 
 
Odsotnost opravičili: Irena Vozlič Stjepčević in Monika Iršič. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Smiljana Sirc Vipotnik, vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve, Igor Frim, 
sodelavec za prostor ter Mojca Repnik, vodja urada župana.  
 
Navzoči vabljeni: Laura Krančan, direktorica Zavoda za šport in mag. Aleš Brglez, direktor 
JKP, d.o.o. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (21 navz., 21 za) 
Sprejme se zapisnik 15. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
22. 12. 2020. 
 
Župan Darko Ratajc je z dnevnega reda umaknil peto točko Predlog odloka o spremembah 
in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Slovenske Konjice. 
Nato je podal informacijo, da je svetniška skupina SDS podala predlog za razširitev 
dnevnega reda s točko Izdelava projekta trajne zamenjave transportnih cevovodov iz 
azbestno cementnih cevi v občini Slovenske Konjice ter prosil prvopodpisanega predlagatelja 
Bojana Podkrajška, da predlog obrazloži. Bojan Podkrajšek je v imenu svetniške skupine 
SDS podal še predlog za umik druge točke dnevnega reda predlogi sklepov o uveljavitvi 
elaboratov.  
V razpravi o dnevnem redu sta poleg župana Darka Ratajca sodelovala še Bojan Podkrajšek 
in Slavko Hren. 
 
Občinski svet je podprl razširitev dnevnega reda s točko Izdelava projekta trajne zamenjave 
transportnih cevovodov iz azbestno cementnih cevi v občini Slovenske Konjice, ni pa podprl 
umika točke predlogi sklepov o uveljavitvi elaboratov. 
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Sledilo je glasovanje o dnevnem redu v celoti. Sprejet je bil dnevni red SKLEP (21 navz., 14 
za, 1 proti) Sprejme se predlagani dnevni red: 
 

1. Predlog Letnega programa športa v občini Slovenske Konjice za leto 2021 
2. Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata o oblikovanju cene odvajanja komunalne in 

padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice  
- Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice  
- Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne 
občinske javne službe varstva okolja ravnanje s surovinami (komunalnimi odpadki) v 
občini Slovenske Konjice 

3. Predlog Odloka o oglaševanju in plakatiranju (druga obravnava) 
4. Predlog Odloka o javnem redu in miru (druga obravnava) 
5. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi ID:1823 
6. Izdelava projekta trajne zamenjave transportnih cevovodov iz azbestno cementnih cevi 

v občini Slovenske Konjice 
7. Vprašanja in pobude 

 

 

K1 
Predlog Letnega programa športa v občini Slovenske Konjice za leto 2021 je predstavila 
Laura Krančan, direktorica Zavoda za šport. 
Po pooblastilu predsednice Odbora za družbene dejavnosti je Dejan Verhovšek podal 
pozitivno mnenje odbora k letnemu programu športa. 
 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovala še Nežika Pavlič 
Brečko. Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Letni program športa v Občini 
Slovenske Konjice za leto 2021. 
 
K2 
Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata o oblikovanju cene odvajanja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice, Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata 
o oblikovanju cene čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske 
Konjice ter Predlog Sklepa o uveljavitvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev 
obvezne občinske javne službe varstva okolja ravnanje s surovinami (komunalnimi odpadki) 
v občini Slovenske Konjice je predstavil mag. Aleš Brglez, direktor Javnega komunalnega 
podjetja d.o.o. Slovenske Konjice.  
V predlogih sklepov gre za uveljavitev cen storitev gospodarske javne službe, ki so sicer bile 
sprejete že v mesecu aprilu 2020, a jih je občinski svet zaradi razglasitve epidemije zadržal. 
Do meseca oktobra 2020 je podjetje poslovalo še pozitivno, trenutno pa je na robu 
likvidnosti. V letu 2020 se je namreč povišala minimalna bruto plača, povišala se je storitev 
odvoza mešanih komunalnih odpadkov na CERO Slovenske Bistrica. V letu 2021 se 
navedeni stroški ponovno povišujejo in sicer iz razloga ponovnega povišanja minimalne bruto 
plače ter uskladitve plačnih nesorazmerij; dodatno pa se povišuje še cena odvoza blata iz 
CČN. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k uveljavitvi cen. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k uveljavitvi cen. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je pojasnila, da na 
podlagi določb poslovnika sklepi niso bili sprejeti, ker so od 5 članov, 3 glasovali za sprejem, 
1 je bil proti.  
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Po pooblastilu predsednice Statutarno – pravne komisije je Primož Poklič podal pozitivno 
mnenje komisije k predlogom sklepov. 
 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca mag. Aleša Brgleza sodelovali še 
Slavko Hren, Ivan Furman, Nadja Punčuh, Bojan Podkrajšek, Snežana Brumec, Nežika 
Pavlič Brečko, dr. Jernej Štromajer in Jožef Satler ter tehtali predloge med zamikom 
uveljavitve cen in dolžnostjo neogrožanja javnega podjetja. Primož Poklič se je razprave in 
glasovanja vzdržal. 
Po razpravi so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
SKLEP (21 navz., 13 za, 7 proti) 
Z dnem 1. 2. 2021 se uveljavi Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene odvajanja 
komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice št. 032-0009/2020-
6/3 (150) – Uradni list RS, št. 61/20), ki ga je Občinski svet Občine Slovenske Konjice 
sprejel na 6. dopisni seji, dne 21. 4. 2020. 
Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati 1. 2. 2021.  
 
SKLEP (21 navz., 13 za, 7 proti) 
Z dnem 1. 2. 2021 se uveljavi Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice, št. 032-
0009/2020-6/4 (150) -– Uradni list RS, št. 61/20), ki ga je Občinski svet Občine 
Slovenske Konjice sprejel na 6. dopisni seji, dne 21. 4. 2020. 
Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati 1. 2. 2021.  
 
SKLEP (21 navz., 13 za, 7 proti) 
Z dnem 1. 2. 2021 se uveljavi Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja 
storitev obvezne občinske javne službe varstva okolja ravnanje s surovinami 
(komunalnimi odpadki) v občini Slovenske Konjice, št. 032-0009/2020-6/2 (150) – 
Uradni list RS, št. 61/20), ki ga je Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejel na 6. 
dopisni seji, dne 21. 4. 2020. 
Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati 1. 2. 2021 
 
 
K3 
Predlog Odloka o oglaševanju in plakatiranju v drugi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc 
Vipotnik, vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve. Predlog odloka določa pogoje in 
način oglaševanja v občini Slovenske Konjice. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu odloka. 
Po pooblastilu predsednice Statutarno – pravne komisije je Primož Poklič podal pozitivno 
mnenje komisije k predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o oglaševanju in plakatiranju. 
 
 
K4 
Predlog Odloka o javnem redu in miru je predstavila Smiljana Sirc Vipotnik, vodja oddelka za 
pravne in premoženjske zadeve. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je 
pojasnil, da na podlagi določb poslovnika odlok ni bil sprejet, ker je od 9 članov, 7 članov 
glasovalo za sprejem, 1 je bil proti. 
Po pooblastilu predsednice Statutarno – pravne komisije je Primož Poklič podal pozitivno 
mnenje komisije k predlogu odloka. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o oglaševanju in plakatiranju. 
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Župan Darko Ratajc je ob 19.23 odredil odmor. Seja se je nadaljevala ob 19.35. Navzočih je 
bilo 21 zgoraj navedenih članov občinskega sveta. 
 
 
K5 
Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 
poselitvi ID:1823 je predstavil Igor Frim, sodelavec za prostor. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Po pooblastilu predsednice Statutarno – pravne komisije je Primož Poklič podal pozitivno 
mnenje komisije k predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za 
določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi ID:1823. 
 
 
K6 
Izdelava projekta trajne zamenjave transportnih cevovodov iz azbestno cementnih cevi v 
občini Slovenske Konjice je predstavila Snežana Brumec. Svetniška skupina SDS je podala 
pobudo k takojšnji izdelavi izdelave projekta trajne zamenjave transportnih cevovodov iz 
azbestno cementnih cevi v občini Slovenske Konjice. V občini je po njihovi približni oceni še 
10,5 kilometrov azbestno cementnih cevi, po katerih se oskrbujemo s pitno vodo. Azbest je 
zdravju škodljiv, večina občin pospešeno menjuje cevi, zato predlagajo, da k temu 
nemudoma pristopi tudi naša občina. 
 
Župan Darko Ratajc je pojasnil, da je dokumentacija na občini pripravljena že iz projekta 
Očistimo reko Dravinjo, da realizacije katerega pa ni prišlo, ker občine niso uspele najti 
skupne ustrezne rešitve. Letos so bile narejene meritve pitne vode, ki so pokazale 
odstopanja v vodovodu na Zbelovem, zato bo Javno komunalno podjetje izdelalo projekt 
zamenjave vodovodnih cevi, h kateri se bo urgentno pristopilo. Pristopilo pa se bo tudi k 
revidiranju obstoječega projekta vodovod Žiče – Slovenske Konjice, izvedbo katerega smo 
predvideli v novi finančni perspektivi. 
 
V razpravi so poleg poročevalke Snežane Brumec in župana Darka Ratajca sodelovali še 
Bojan Podkrajšek, Drago Ratajc, Peter Štefanič, Ivo Furman, Peter Koren in Nadja Punčuh. 
V razpravi so se svetniki strinjali, da je problematika prepoznana pravočasno, ko še ni 
ogroženo zdravje občank in občanov. Pristopi se k reševanju problematike na osnovi 
revidiranih projektov, urgentno pa se sanira vodovod na Zbelovem. 
 
 
K7 
Župan Darko Ratajc je: 

- napovedal naslednjo redno sejo 25. 3. 2021 
- prisotnim sporočil, da je imenoval komisijo, ki bo pregledala občinski prostorski načrt 

in pripravila morebitne predloge, da bo občanom prijaznejši 
- prav tako je imenoval komisijo, ki bo zavzela stališče o stanju OŠ Pod goro (stari del 

šole)  
- glede prizidka Zdravstvenemu domu je pojasnil, da se pričakuje podpis pogodbe o 

sofinanciranju investicije 
- seznanil z nakupom prostorov bivše pekarne Rogla 
- seznanil s pozivom javnim zavodom in podjetjem, da javijo potrebe uskladitve 

ustanovnih aktov z zakonodajo 
- prisotne obvesti, da so letošnji nagrajenci s področja kulture Glasbena šola 

Slovenske Konjice, Tina Esih in dr. Tjaša Mohar. 
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Primož Poklič: 

- pobuda: sprememba poslovnika občinskega sveta v smeri omogočanja delovanja 
občinskega sveta v času epidemije (videokonference, omilitev določb glede 
sklicevanja dopisnih sej) 

 
Snežana Brumec: 

- pojasnila, da je Svet za varstvo uporabnikov javnih dobrin podal pobudo, da se 
izvedejo meritve onesnaženosti zraka v občini, k čemur je občina tudi pristopila. 

 
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 20. 35. uri. 
 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


